
Protokół
z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

z dnia 10 czerwca 2011 r.

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Michał Człapa oraz jej

członkowie Zbigniew Smolarek, Grzegorz Skabara, Daniel Kosicki, Wojciech Taisner, Marek

Człapa oraz Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych Pani Ewa Spychała, Inspektor Wydziału

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Lech Dudek oraz Przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej

Pan Jerzy Bednarz. Przedmiotem posiedzenia była kontrola ujęć wody, oczyszczalni ścieków

i urządzeń melioracyjnych. I tak:

1. Oczyszczalnia ścieków w Kaźmierzu – jest w końcowym okresie eksploatacji

z powodu zastosowania w niej przestarzałej technologii. Po modernizacji i rozbudowie

oczyszczalni w Kiączynie, w/w zostanie zaadoptowana na przepompownię.

2. Stacja Uzdatniania Wody w Kaźmierzu – komisja zapoznała się z funkcjonowaniem

stacji, pracą nowo zakupionego agregatu prądotwórczego. Stwierdzono konieczność

przebudowy sieci wodociągowej na terenie Gminy ze względu na jej przeciążenie.

3. Oczyszczalnia ścieków w Kiączynie – komisja zapoznała się z funkcjonowaniem

oczyszczalni oraz planami jej rozbudowy.

4. Stacja Uzdatniania Wody w Gaju Wielkim – jest to nowo wybudowana stacja

z wykorzystaniem funduszy unijnych i przy zastosowaniu nowoczesnych technologii.

5. Oczyszczalnia ścieków w Witkowicach – po zapoznaniu się z pracą oczyszczalni,

komisja wysłuchała Pana Lecha Dudka, który omówił problemy związane

z utrzymaniem rowu BT 7, który odprowadza wodę oczyszczoną z oczyszczalni.

6. Stacja Uzdatniania Wody w Piersku – komisja zapoznała się ze skutkami braku

osuszaczy powietrza w pomieszczeniach hydroforni. Zaprezentowano nowo

zakupiony agregat prądotwórczy. Pani Dyrektor Ewa Spychała omówiła problemy

związane z utrzymaniem SUW, które nie są obecnie wykorzystywane. Pan Dudek

omówił natomiast kwestię utrzymania ,,Rowu Lubosińskiego”, który jest ciekiem

podstawowym.

7. Komisja odwiedziła toalety publiczne w Kaźmierzu, które jak stwierdzono są

utrzymane we właściwym porządku, oraz teren budowy targowiska.



8. Komisja obejrzała także staw na osiedlu za torami, który z powodu braku odpływu był

przyczyną podtopień na wymienionym osiedlu, omówiono możliwość odprowadzenia

z niego wody.

Na tym punkcie posiedzenie komisji zakończono.

Protokolant:     Obradom przewodniczył:
                      Przewodniczący Komisji

            Michał Człapa


